
BURMISTRZ MIASTA DĘBLIN 
woj. lubelskie Dęblin, dnia 31.05.2022 r. 

GKP.0003.9.2022 

Pan 
Waldemar Chochowski 
Radny Rady Miasta Dęblin 

Dotyczy zapytania zarejestrowanego pod nr w rej. 219,2022 

W nawiązaniu do Pana zapytania z dnia 23.05.2022 r. dotyczącego spotkania Burmistrza 
Miasta Dęblin z zarządcą Ciepłowni w Dęblinie informuję, co następuje. 

Burmistrz Miasta Dęblin wraz z Przewodniczącym Rady Miasta Dęblin oraz 
przedstawiciele Agencji Mienia Wojskowego Oddział Regionalny w Lublinie zostali zaproszeni 
na spotkanie zorganizowane przez Zarząd PGNiG Termika Energetyka Rozpraszalna Sp z o.o. 
w ciepłowni w Dęblinie. Na spotkaniu otrzymaliśmy informację, że spółka eksploatująca 
ciepłownię odnotowała w 2021 roku znaczący wzrost kosztów wytwarzania ciepła na co miała 
wpływ niestabilność rynków hurtowych w kontekście sytuacji na wschodzie Europy, 
wpływająca na koszt wytwarzania ciepła z aktywów węglowych i płynność finansową spółki, 
embargo na dostawy węgla ze wschodu, a także proces zatwierdzania zmian do taryfy (czas 
zatwierdzania wniosków taryfowych przez URE wpływa na brak możliwości odzyskania 
rosnących kosztów wytwarzania w cenie sprzedaży ciepła, czyli nierentowność). 

Przedstawiciele Zarządu Spółki poinformowali również, że w celu obniżenia 
jednostkowych kosztów emisji C02, zwiększenia mocy w źródle oraz możliwości zwiększenia 
przyłączenia nowych odbiorców ciepła, a także możliwość dywersyfikacji paliwa na mniej 
emisyjne, co spowoduje ograniczenie uzależnienia od rynku ETS - uruchomią wybudowaną 
kotłownię gazową w Dęblinie. Ponadto zaproponowali zmianę paliwa węglowego na zero -
emisyjne poprzez zmianę technologii wytwarzania ciepła na paliwo, takie jak biomasa i RDF. 

Na spotkaniu ustalono, że w najbliższym czasie Zarząd Spółki zorganizuje wyjazd osób 
zainteresowanych do Rzeszowa, gdzie najbliżej można obejrzeć instalację na paliwo zero -
emisyjne. 
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